



Disclosure and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،  
ادارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: الإعلان عن اجتماع مجلس إدارة شركة بالمز الرياضية ش.م.خ. ("الشركة")

**Sub: Announcement of Meeting of Board of Directors of Palms Sports PJSC ("The Company")**

We would like to inform you that the board of directors of Palms Sports PJSC is set to meet on Tuesday 20 January 2026 at 03:00 P.M. to consider the following agenda:

نحيطكم علماً بأنه تقرر عقد اجتماع مجلس إدارة شركة بالمز الرياضية (ش.م.خ.) يوم الثلاثاء الموافق 20 يناير 2026 م في تمام الساعة الثالثة عصراً للنظر في جدول الأعمال التالي:

1. Approve the audited financials of the company for FY2025 ending on 31 December 2025.
2. Call the Company's annual general assembly to convene, and decide its date and agenda.
3. Other matters related to the Company's operations.

1. اعتماد القوائم المالية المدققة عن السنة المالية 2025 والمنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. دعوة الجمعية العمومية السنوية للشركة للانعقاد وتحديد تاريخها وجدول أعمالها.
3. أية أمور أخرى متعلقة بعمليات الشركة.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

